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《2025年6月四级作文范文带翻译8：如何解决大学生就业率低的问题》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

2025年6月四级作文范文带翻译8：如何解决大学生就业率低的问题

How to Resolve the Low Employment Rate Problem of College Graduates

In recent years, the employment rate of college graduates has been surprisingly low,
which has aroused widespread concern. The difficulties in finding jobs have become a
hot issue in our society.

Several factors contribute to this phenomenon. Firstly, the number of college graduates
increases annually, while the job market cannot provide enough positions for such a
large number of students. Secondly, some college students do not invest enough time and
effort in their studies, resulting in a lack of proficiency in their professional skills. Lastly,
some students have high expectations for their first jobs, holding out for the ideal
position and refusing to compromise.

To address this issue, it is essential to take effective measures. For one thing, colleges
should offer more career planning and job-hunting guidance to students, helping them
better understand the job market and their own strengths. Additionally, students should
be encouraged to enhance their skills and expand their knowledge during their college
years. Only by doing so can they increase their competitiveness in the job market.

近年来，大学生毕业就业率出奇地低，引起了广泛的关注。找工作难已经成为我们社
会的一个热点问题。

这种现象的产生有几个因素。首先，大学毕业生的数量每年都在增加，而就业市场无
法为如此多的学生提供足够的职位。其次，一些大学生在学习上投入的时间和精力不
足，导致他们的专业技能不熟练。最后，一些学生对第一份工作有很高的期望，他们
坚持等待理想的工作，不愿意妥协。

为了解决这个问题，有必要采取有效的措施。一方面，大学应该为学生提供更多的职
业规划和求职指导，帮助他们更好地了解就业市场和自己的优势。另外，应该鼓励学
生在大学期间提升自己的技能和扩展知识。只有这样，他们才能在就业市场上提高自
己的竞争力。

       
       

       
       

   1 / 2



https://www.tjqzz.com/
 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

       
       

       
       

   2 / 2

http://www.tcpdf.org

